

Date: 1 January 2026 التاريخ: 1 يناير 2026

**Disclosures and Compliance Section Market Operations and Surveillance Abu Dhabi Securities Exchange** Abu Dhabi, UAE

قسم الإفصاح والامتثال إدارة العمليات والرقابة سوق أبوظبى للأوراق المالية أبوظبي، الامارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Notification for closing of acquiring 70% stake in the JV with SLB in their Kuwait and Oman Land **Drilling Rigs Business** 

الموضوع: إشعار بإتمام الاستحواذ على حصة قدرها 70% من المشروع المشترك مع شركة اس ال بي، لأعمال الحفر البري في كلا من الكويت

We refer to our previous disclosure published on May 29, 2025, in relation to the above subject, and write to inform you that ADH RSC LTD, a wholly owned subsidiary of ADNOC Drilling Company PJSC, has completed acquisition of 70% stake in SLDC HOLDINGS RSC LTD, a JV established with SLB for its land drilling rigs business in Kuwait and Oman.

بالإشارة إلى الإفصاح السابق الذي تم نشره بتاريخ 29 مايو 2025 بخصوص الموضوع أعلاه، فإننا نفيدكم بأن شركة ADH RSC LTD وهي شركة تابعـة مملوكـة بالكامل لشركة أدنوك للحفر ش.م.ع، قد أكملت عملية الاستحواذ على حصة قدرها 70% في شركة SLDC HOLDINGS RSC LTD بالشراكة مع شركة اس ال بي لنشاط الحفارات البربة في كلا من دولة الكوبت وسلطنة عمان.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

عبدالله ناجى المصعبي / Abdulla Naji Al Messabi الرئيس التنفيذي / Chief Executive Officer



Copy to: Securities and Commodities Authority (SCA)

نسخة إلى: السادة/هيئة الأوراق المالية والسلع المحترمين